
Fra: Lars Josephsen  
Sendt: 10. november 2024 20:07 

Emne: RE: referat af CLU-møde 30.10.2024 

Kære Christian og Asbjørn 

Jeg har nu læst referatet af CLU-mødet den 30.10.2024 (jf. mail fra CC 4.11.2024 og mail fra 
MR 7.11.2024). (Jeg antager, at dokumentet er et udkast til referat, da det jo skal godkendes på 
næste CLU-møde).  

Jeg har følgende kommentarer:  

 

1. Ad Beslutning pkt. 6, første sætning 

Jeg mindes ikke, at Lokaludvalget konkret diskuterede kommissoriet for Torvegruppen på 
mødet, eller at Lokaludvalget godkendte, at der slettes en sætning i dette kommissorium.  

 

2. Ad Beslutning pkt. 6, sidste sætning 

Sætningen "idet Torvegadeprojektet varetages af arbejdsgruppen Byplan, Trafik og Havnen" 
fremstår som et argument, der kan begrunde et evt. forslag om at slette i kommissoriet for 
Torvegruppen. Det er rigtigt, at BTH-arbejdsgruppen varetager opgaver i forbindelse med 
Torvegadeprojektet (dvs. Cykelfremkommelighedsprojektet), men dette er ikke relevant i 
sammenhængen, da det er Torvet og Torvegruppen, sagen drejer sig om, og ikke Torvegade-
projektet. Af Torvegruppens (hidtidige) kommissorium, fremgår det, at arbejdsgruppens mål er 
”at udvide Torvets område …”. At denne vision foreslås slettet er derfor uforståeligt. 

  

3. Ad Beslutning pkt. 1 

Kernen i dette punkt er netop, at Torvegruppen og Torvenetværket sammen ”genbesøger og 
opdaterer lokaludvalgets vision af Christianshavns Torv". Denne formulering kan jeg fuldt ud 
tilslutte mig. (Den nævnte opdatering skal ske i lyset af Torvenetværkets ’Visioner for Torvet’, 
som foreligger beskrevet og illustreret med en tegning (begge udaterede)). 

  

Konklusion 

Jeg er ikke enig i referatudkastets formulering af dagsordenens pkt. 4, hvad angår 
beslutningspunkt 6. Dette punkt bør udgå.  

Bedste hilsner 

Lars 

Lars Josephsen 


